
 

Főszerkesztői beszámoló 

az ELTE TTK HÖK 2024. 02. 27-ei Küldöttgyűlésére 

 

Időrendi bontás: 

• január 16. – Rendes Küldöttgyűlés 

• január 25. – ELTE Press megbeszélés 

• január 29. – Megbeszélés Novák Zsófival 

• január 30. – Megbeszélés Troják Arnolddal 

• január 31. – Mentorrendszer promó videó felvétele 

• február 14. – ELTE Press megbeszélés 

• február 20. – #S0301 és #S0302 InterNyúz felvétele 

• február 20. – Nyúz megbeszélés 

• A fentieken kívül folyamatosan kapcsolatban voltam Mig Andrással és Kása Katával.  

És egyeztettem Horváth Laurával, Oelberg-Pánczél Emesével, Tóth Katával és Török 

Veronikával. 

Szöveges beszámoló: 

Január 25-én tartottunk egy ELTE Press megbeszélést, ahol az újságunk aktuális ügyeiről és 

problémáiról beszélgettünk. Nagyon eredményesnek éreztem ezt a találkozót, ezt az is mutatja, 

hogy február 29-re meg is terveztünk egy workshopot a szerkesztőségek tagjainak. Ez most 

legfőképp a cikkíróknak szól, de később tervezünk grafikai, vizuális témában és akár social 

media felületek kezelésével kapcsolatban is tartani ilyen workshopokat. 

Január 29-én Novák Zsófi a gólyatáborral kapcsolatos feladataimról beszélgetett velem, azóta 

többek között a grafikai csapat már össze is állt a Nyúz grafikusaiból, akik már dolgoznak a 

2024-es gólyatábor megjelenésén. Ezenkívül Nyúz fotósok közül már ketten igent mondtak a 

gólyatábor tervezett idejére. 

Január 30-án Troják Arnolddal egyeztettünk mégegyszer a mentorrendszer promó videójáról, 

majd ezt január 31-én fel is vettük a mentorfelelősök segítségével. Szerintem sikerült egy 

lényegretörő videót összeállítanunk, és másoktól is kaptunk pozitív visszajelzést. 

Február 14-én újabb ELTE Press megbeszélésen vettem részt, ahol konkretizáltuk a február 29-

i workshopunk tematikáját. Addigra sok válasz beérkezett az igényfelmérő kérdőívünkre, 



amiben azt is kifejthették a szerkesztőtagok, hogy szívesen részt vennének-e ilyenféle 

eseményeken és hogy milyen téma érdekelné őket, milyen problémájuk merül fel írás közben. 

Meghívtunk egy szakmában dolgozó előadót, aki ebben a kérdőívben a legtöbbet jelölt témákról 

fog beszélni, majd az előadás utáni időre kreatív, csapatépítő feladatokkal készülünk. Azóta 

már kiküldtük a regisztrációs linket is, hogy tudjunk létszám miatt helyszínnel tervezni. Én 

mindenképp ott leszek, és buzdítottam a Nyúz tagokat is, hogy minél többen vegyünk rajta 

részt. 

Február 20-án felvettük az első két InterNyúzt ebben a félévben. Az első rész a külügyi 

mentorrendszerről szól, ezt Tóth Kata és Török Veronika (egy külügyi mentor) mutatta be. A 

második pedig a tudományos hallgatói lehetőségekről szól, amiről Oelberg-Pánczél Emese és 

Horváth Laura beszélt. Az első rész a terv szerint március 3-án fog megjelenni. 

Az első rész témája miatt jutott eszembe, hogy mi lenne, ha ezekre a videókra készülne angol 

felirat, hogy a külföldi hallgatóknak is hasznukra váljon. Erről beszéltem Tóth Katával, aki 

támogatta az ötletet. A Nyúz csapatából többen szívesen jelentkeztek is erre a feladatra, így 

remélhetőleg innentől kezdve minden InterNyúz videóhoz lesz angol felirat. 

Február 20-án a TéTéKás Nyúz szerkesztőségével is összeültem, hogy beszéljünk az előttünk 

álló félév feladatairól és közösen ötleteljünk, ezt pedig összekötöttük egy kis társasjátékozással. 

Sokan eljöttek és aktívak is voltak, aminek nagyon örültem. Ebben a félévben már tervben van, 

hogy más is vezessen rajtam kívül InterNyúzt, amit azért érzek fontosnak, hogy a hallgatók 

minél több megjelenésünkben lássák, hogy sok aktív tagunk van, ez pedig vonzóbbá teheti 

számukra a csapatba való jelentkezést. Új videós kontent ötlet is felmerült, de ehhez még sokat 

kell egyeztetni, hogy megvalósítható-e. 

Ezenkívül szó volt a tavaszi félévre tervezett környezettudatosság plakátpályázatról is, amit ők 

pozitívan támogattak, szerintük ez egy megfogható téma, és sok embert érdekel itt a TTK-n. 

Ezért úgy döntöttünk, hogy belevágunk. Ezzel kapcsolatban megkerestem a Munch csapatát, 

de sajnos nem tudják vállalni az előadást emberi kapacitásuk miatt. Viszont felmerült, hogy az 

egyik szerkesztőségtagnak van kapcsolata a WWF Magyarország szervezetéhez, így őket még 

meg szeretnénk keresni ezzel a lehetőséggel. 

Ebből kiindulva arra gondoltunk, hogy ráfókuszálhatnánk ebben a félévben a 

környezettudatosság témájára, felmerültek még kreatív ötletek ezzel kapcsolatban. 

Az elmúlt időszakban a levelezést kezeltem, a fogadóóráimat megtartottam, a megkereséseknek 

eleget tettem. Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, ha bármi kérdés felmerült benned, 

akkor keress bátran az elérhetőségeimen! 

2024. január 16. – 2024. február 27. 

Szász Boglárka Dorottya 

TéTéKás Nyúz főszerkesztő 

foszerkeszto@ttkhok.elte.hu 
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